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Vragen van het lid Emiel van Dijk (PVV) aan de Staatssecretaris van Justitie 
en Veiligheid over het bericht dat gemeenten subsidie krijgen om 
overlastgevende asielzoekers bezig te houden. (ingezonden 26 oktober 2020). 

Vraag 1
Deelt u de mening dat overlastgevende asielzoekers niet moeten worden 
gepamperd met allerlei projectjes en overheidssubsidies en het behoud van 
hun eigen buslijn, maar juist Nederland moeten worden uitgezet? Zo nee, 
waarom niet?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de ongein met al die gelukszoekers die u Nederland 
heeft binnen gelaten wel lang genoeg geduurd heeft en het tijd wordt voor 
echte oplossingen in plaats van pappen en nathouden ten koste van de 
Nederlanders en hun zuurverdiende belastingcenten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Waarom wringt u zich in allerlei bochten, bedenkt u allemaal projectjes en 
smijt u met belastinggeld om overlastgevende asielzoekers vooral in 
Nederland te blijven opvangen, terwijl het toch echt véél goedkoper is (en 
rechtvaardiger) om ze de grens over te zetten? 

Vraag 4
Kunt u deze vragen beantwoorden voor de behandeling van de begroting van 
het Ministerie van Justitie en Veiligheid?

1 De Telegraaf, 20 oktober 2020, «Geldzak gemeenten om overlastgevende asielzoekers aan te 
pakken», https://www.telegraaf.nl/nieuws/1067218349/geldzak-gemeenten-om-overlastgevende-
asielzoekers-aan-te-pakken
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